
Faaborg orienteringsklub 
Referat af generalforsamling 

den 20. februar 2020 kl. 19.00 i klubhuset 
 
Formanden bød velkommen. 
 

1. Valg af dirigent og referent. 
Bestyrelsen foreslog Erik Damgaard til dirigent og Kurt Laier Andersen til referent. 
Begge blev valgt. 
Dirigenten beder om forsalg til stemmetællere. 
Inger Andersen, Kurt Pedersen og Eva Bæk bliver valgt. 
 
2. Bestyrelsens beretning for det forgangne år. 
Formanden supplerer den omdelte og udsendte beretning. 
En lille fejl har sneget sig ind Erik Damgaard og Erik Ljungdahlhar vundet guld i H70 
og ikke sølv i H75 som der står. 
Der var snak om hjemmeside/Facebook. Der var enighed om at det skulle bruges 
noget mere. På hjemmesiden er det nødvendig med en webmaster, hvorimod alle jo 
kan skrive indlæg på Facebook. Der er komme andre sociale medier så de unge 
ikke bruger Facebook så meget mere. Man aftalte at dem der er med på påskeløbs-
turen, snakker mere om dette. 
MTBO: Der blev spurgt til de små flag der står rundt om i skoven. De markere de 
steder hvor der skal laves nye spor. 
Tirsdagsholdet forespurgte på et gelænder ved trappen til hoveddøren. 
Tirsdagsholdet forespurgte ligeledes på kaffemaskiner og gryder m.m. der 
forsvinder fra klubhuset. Disse ting vil bestyrelsen tager op på et snarligt møde med 
skiklubben. 
Beretningen blev taget til efterretning. 
 
3. Forelæggelse af det reviderede regnskab. 
Kasseren gennemgår det omdelte regnskab. 
Hensætning til ekstern korttegner ikke brugt, da kortudvalget ikke har ment det 
nødvendig hidtil. 
Der var spørgsmål til om klubben betalte for brugen af O-service. Dette betales 
igennem kontingentet til DOF. 
Der er endnu ikke købt klubtøj, da Ethna har haft svært ved at finde det rigtige. Men 
nu er der blevet aftalt med en leverandør at der skal laves en klubaften hvor han 
kommer og der kan prøves tøj. 
Revisorerne har godkendt regnskabet og generalforsamlingen gjorde det samme. 
  
4. Behandling af indkommende forslag. 
Der var ingen indkomne forslag. 
 
5. Fastlæggelse af planer og budget, 

samt fastsættelse af kontingent for det kommende år. 
Planer: Formanden henviste til sidste del af den udsendte skriftlige beretning. 
Budget: Kasseren gennemgik budgettet. 



På grund af klubbens gode økonomi foreslår bestyrelsen at der på samme måde 
som ungdomsløberne får betalt deres startgebyrer, så vil seniorløberne også få 
betalt deres startafgift til fællestræningsløbene, Vintercup, Faaborg 3-dages, Fynsk 
5-dages, Sy’fyns 4-dages m.m. samt divisionsturneringsløbene. 
Der blev foreslået uændret kontingent. 
Planer, budget og kontingent blev godkendt. 
  
6. Valg af Bestyrelse lige år på valg er: 
a) Kasserer – Helle Andersen, som blev genvalgt. 
b) 2 bestyrelsesmedlemmer 
  - Ethna Cavanagh og  Søren Klingenberg, som blev genvalgt. 
Endvidere ønskede Morten Heidtmann Pedersen at udtræde i utide. 
Her blev Anja Hedemann valgt for 1 år. 
 
7. Valg af 1 suppleant – Johnny Rosenkjær 
Johnny blev genvalgt. 
 
8. Valg af 2 revisorer – Lis Knudsen og Ervin Erhorn 

samt en revisorsuppleant – Frank Petersen 
Ervin Erhorn blev genvalgt og Frank Pedersen nyvalgt som revisorer. 
Morten Heidtmann Pedersen blev valgt som revisorsuppleant. 
 
9. Eventuelt 
Inger talte om Lis Knudsen som har været med fra klubbens start og som vi de-
sværre lige har mistet. Der blev holdt 1 minuts stilhed. 
Ethna fortalte om påskeløbsturen. Man skal bo i hytte i Skærbæk. 
Ethna bebudede at det måske blev den sidste påskeløbstur, da man bliver færre og 
færre til disse ture. 
Kurt Pedersen har aftalt et træningsløb i Assens med WOC-arrangørerne. 
Forslag fra Aksel Skovlyst til bestyrelsen om at søge penge ved Fynsk 
Skovkarleklub til eliteløberne. 
Forslag fra Erik Ljungdahl til at søge om at komme med i DOFs nye koncept 
motionsorientering.dk. Det kan dog ikke søges som klub. 
Klø-på pokalen og Skipokalen blev ikke uddelt til klubmesterskabsfesten, da 
modtagerne ikke var til stede. Dette blev der rådet bod på nu. 
Klø-på pokalen blev uddelt til Margit Berthelsen og Skipokalen blev (In-absentia) 
uddelt til Morten Lassen, da han endnu engang ikke var til stede. 
 
Dirigenten afsluttede generalforsamlingen. 
 
 
Referent: Kurt Laier Andersen 
 
 
 
Dirigent: Erik Damgaard ______________________________ 
 
     


